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Skolebestyrelse for Damhusengens Skole 

 
Referat for skolebestyrelsesmøde  

Dato: 24. oktober 2019  
Tid: 17.00-19.00  
 

 

Sted: Dam 2’s konferencelokale 
 
 

 
 

Referent: Anders W 
Mødedeltagere: Ulrik, Anders, Lise, Thomas, Charlotte, Gurli, Jakob, Kasper, Lisbeth, Magnus, Morten, Peter, Else 
Marie, Lise + elevråd: Noah, Vigga, Alfred. Øvrige mødedeltagere: Anders W. og Max. 

 DAGSORDEN BEMÆRKNINGER 

Møde Kl. 17.00 til 19.00 

1. Godkendelser 
 

• Referat fra sidste møde 18. september – godkendt  

• Godkendelse af dagsorden – godkendt  

2. Meddelelser fra 
Elever, ledelse, 
personale og 
bestyrelsesformand 

Elever: 
Årgangstraditioner, som fester og lejrskoler er drøftet. Vil gerne have en 

årgangsfest i 8. årgang og afslutningsfest for 9. årgang. Demokratidagen kunne 
også være en dag i udskolingen. Motionsdagen kunne være som tidligere. 

Ledelsen: 
Borgmesteren kommer på uformelt besøg i morgen.  
Vi er ikke nævnt i budgettet, men det er fordi pengene bevilget. Det der er 

spændende, er om vi bliver prioriteret. 
Det er besluttet i KBH, at der skal laves KKFO. Det betyder at FI kommer ind under 

skolens ledelse. Vi oplever det meget meningsfuldt. 
Vi har mange barsler i år. Det betyder, at vi i næste uge har samtaler. 
Vi er i gang med at skrive kvalitetsrapport, bestyrelsen skal meget gerne ind over. 

EM, vil gerne. 
Lærer: 

Vi er tilbage efter en god ferie. 
Bestyrelsen:  

Ingen meddelelser. 

3. Principarbejdet Vi skal have fokus på princippet for klassesammenlægninger. 
Arbejdsgruppen/skrivegruppen har lavet et udkast. Dette er vedhæftet som bilag. 

- Dette skal godkendes og lægges ud.  
 
Skrivegruppens udkast blev gennemgået, kvalificeret og godkendt.  

4. Kontaktforældre-

mødet  

Vi har formidlet datoen på forældremøderne - Hvad skal tema være, hvordan skal det 
gennemføres (formen) 
 
Else Marie, Lisbeth, Anders og Max går videre med forberedelserne. 

5. Lærerens dag Hvordan gik det og hvad med næste år? 
 
Punktet udsættes 

6. AULA – 
kommunikation og 
implementering 

Ledelsen orienterer – hvordan er opstarten gået. Der har været meget arbejde i at 
overføre og etablere og vikardækningssystemet er helt nyt.  
 
Det er ikke så mange henvendelser fra hverken lærere eller forældre.  
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Udskolingen ønsker, at en fokustime afsættes til at introducere eleverne for AULA. 
Del i infobrev FAQ om AULA – fx i forbindelse med ugeplanerne. 

7. Det videre 
principarbejde 

Hvilket princip eller hvilke skal vi tage fat i som de næste og hvordan. Forslag er at vi 
laver arbejdsgrupper, så vi ikke skal bruge tiden på møderne, men grupper fremlægger 
udkastene.  

- Skole/hjem 
- Understøttende undervisning 
- Øvrige beskrivelser/dokumenter; kunne være 
- Værdier 
- Mobbehandleplanen (revidere) 

 
Punktet udsættes 

8. Brev fra forældre 
vedr. trafik 

Ulrik fremlægger – vi skal forholde os. 
 

Hej Ulrik 
Som representant for trivselsforældregruppen for 1.B., beder vi jer drøfte den trafikale 
situation omkring skolen. Vi synes efterhånden at mængden af biler i morgentimerne på 
vejene Klitmøllervej, Hirtshalsvej, Lønstrupvej og Hanstholmvej er blevet et sådan problem, at 
børnene ikke længere kan færdes/cykle ubesværet til skole. Det er ligeså svært at passere 
som bilist på Klitmøllervej og Hirtshalsvej, og det skaber en utryg situation for både børn og 
forældre på cykel.  
  
Vi har talt om det er muligt at lave et indkørselsforbud i perioden omkring kl. 8:00, det har vi 
set på f.eks. Kirkebjerg skole. Eller få nedlagt parkeringspladserne på klitmøllervej så 
trafikken kan glide lettere i begge retninger. Og så mangler skolen vist også en handikap-
parkeringsplads?  
  
Det var bare et punkt vi drøftede i dag, og tænker at I er de rette at kontakte.  
  
Med venlig hilsen,  
  
Sarah Kristiansen, på vegne af trivselsforældregruppen i 1.B.  

 
Den trafikale situation drøftedes og der er flere bekymringer. Skolens ledelse og 
Thomas går videre det. 

9.  Evt. Skriv vedr. fravær har skabt opmærksomhed blandt forældregruppen. 

 
 
 


